



Protokoll Styrelsen

Hampetorp-Odensbackens IF

Odenvallen 2025-05-15, kl 19.00

Närvarande: Tony Olsson, Martina Stannisson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Veronica Hedgren & Helena Hiltunen

§1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna till kvällens möte.

§2 Dagordning och föregående protokoll

Dagordningen och föregående protokoll godkänns. Vi enas om att sätta budget under vårt nästa möte då förberedelser inte är gjorda ännu.

§3 Ekonomi

Veronica har haft möte med föregående kassör Thomas och de har gått igenom ekonomin. För sponsortavlorna är det 900 kr för varje plats och 1000 kr på padelskylten. Tony sammanställer och skickar info till Veronica. När det gäller försäljningar ska Veronica få en lista på försäljningar så att hon kan stämma av med det som betalas in.

När matchställ med gemensamma SMÅ IF/HOIF-loggan ska beställas från Stadium är det via HOIF dessa görs, sedan faktureras SMÅ IF.

Veronica ska ordna så att Johan kan se swish som inkommer till Herr.

Laget.se är löst, nu kan vi se vad som är exempelvis avgift för spelare och vad som är annat.

Vi pratar om redovisningen och att vi har föreningen uppdelat i sektioner. Veronica behöver en bättre överblick och ska prata med revisorn så att det blir i samförstånd om det går att få till en lösning.

Vi pratar om bankkort och vilka som behöver ha ett. Johan Lundström ska ha ett, Thomas Lilja har kvar sitt.

Vi pratar om domarkvitton och attestering.

§4 Anläggningen

Vi har problem med ena robotklipparen. Tony har fått en reservdel från Tidab som hjälper till och servar klipparna. Anders Persson ska byta den.

Ena sponsortavlan lutar kraftigt, den behöver stöttas upp. Bänkar vid A-plan och parkeringsstolparna behöver också rustas.

Vattenproblemet med pumpen är löst nu.

Odenskolan önskar komma till Odenvallen under två dagar och vara på utomhusytorna, vilket självklart går bra. De vill även ha tillgång till att nyttja klubblokalen. Vi enas om att vi då ska ta en hyra för detta och erbjuder dem 500 kr per dag. Vi tycker det är rimligt då vi hyr Odenskolans gymnastiksal av kommunen när vi behöver vara där vid träningar, matcher med mera.

§5 Övriga frågor

Skylten där hjärtstartaren är behöver bytas och bli synligare. Veronica beställer en skylt.

Vi ska ordna HLR-utbildning för alla ledare till en uppstart i höst. Vi bestämmer datum för detta till lördag den 23 augusti. Tony kontaktar SISU.

Vi kommer inte att starta någon fotbollsskola till sommaren. Dock ska vi hålla mer öppet inför nästa år utifall det finns någon annan utöver styrelsen som önskar hålla i en fotbollsskola.

Vi stämmer av kring Fotboll plus. Det är 25 anmälda i nuläget. Vi behöver ansöka till SISU för ledarutbildningen. Kostnaden är 6500 kr. Tony gör ett utskick till ledarna.

Gällande tjejer 2017 behöver vi göra en kraftansträngning om att det finns underlag men att vi behöver ledare till ett lag. I nuläget spelar de blandlag men det behöver göras om.

§6 Nästa möte

Den 24 juni klockan 18.00 hemma hos Jenny i Hummelsta.

§8 Mötet avslutas

Tony tackar och avslutar mötet.

Ordförande

Sekreterare

Tony Olsson

Helena Hiltunen